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Bela stavka na višji šoli
Redno zaposleni 
predavatelji na 
Višji prometni šoli Maribor 
so nad odločitvijo sveta 
zavoda, da jih bo z novim 
letom vodil srednješolski 
profesor brez 
ravnateljskega izpita, 
naravnost ogorčeni

VESNA	LOVREC

Redni predavatelji Višje prometne šole 
Maribor so ravnatelju Antonu Pepev
niku 10. decembra postavili ultimat, 
naj nepreklicno odstopi, če ne želi, da 
bodo o nepravilnostih, ki mu jih očita
jo, obvestili javnost. Slednji ne samo da 
je odstopil z mesta ravnatelja in hkra
ti direktorja zavoda Prometna šola Ma
ribor, pod katerega spadajo prometna 
srednja in višja šola ter dijaški dom, 
temveč je pisno odpovedal pogodbo 
o delovnem razmerju. Dva dni kasne
je si je premislil in zadevo preklical, a 
je bilo, ker tako določa zakonodaja, za 
to že prepozno. Zato svetu zavoda na 
izredni seji 22. decembra ni preostalo 
drugega, kot da se člani sveta z ravnate
ljevim predlogom o odpovedi seznani
jo ter dajo zadevo na glasovanje. Izmed 
17 svetnikov so odpovedi delovnega 
razmerja nasprotovali le trije, kar po
meni, da Pepevnik z novim letom v za
vodu Prometna šola Maribor ne bo več 
zaposlen.

Predavatelji višje šole Pepevniku 
očitajo celo serijo nepravilnosti, med 
drugim naj bi bil zagrešil celo kazniva 
dejanja, kar pa Pepevnik zanika, kot 
tudi očitke o tem, da naj bi bil mlajšega 
kolega šikaniral na delovnem mestu, o 
čemer smo v Večeru sicer že pisali.

“Odpoved sem napisal pod priti
skom, sodelavci so me soočili, da bodo 
v nasprotnem primeru šli v javnost. 
Pred temi neresnicami sem hotel obva
rovati svojo družino,“ trdi Pepevnik, 
ki odpoved obžaluje. “Jaz sem tisti, ki 
je višjo šolo postavil na noge, tri leta 
pred pokojem so mi kolegi obrnili 
hrbet. Ničesar več ne želim povedati 
v zvezi s tem, za to bo čas na sodišču,“ 

je dan po tem, ko je svet sprejel njego
vo odpoved, izjavil Pepevnik.

Predvčerajšnjim je svet zavoda na 
svoji drugi izredni seji sprožil postop
ke za imenovanje vršilca dolžnosti 
ravnatelja višje prometne šole in tudi 
postopke za imenovanje vršilca dolž
nosti direktorja zavoda Prometna šola 
Maribor. “Svet je na svoji seji za vršilca 
dolžnosti ravnatelja OE Višja promet
na šola in za vršilca dolžnosti direk
torja zavoda Prometna šola Maribor 
od 1. januarja 2011 imenoval Boruta 
Krajnca,“ je vsebino seje povzela pred
sednica sveta zavoda Mateja Petrovič 
in dodala, da so na izredni seji skleni
li, da svet zavoda “do konca januarja 
objavi razpis za delovno mesto ravnate
lja OE Višja prometna šola z možnostjo 
imenovanja za direktorja zavoda Pro
metna šola Maribor in da v najkrajšem 
možnem času izbere kandidata za ome
njeno delovno mesto“.

Razočarani nad imenovanjem vr
šilca dolžnosti so se za medije odloči
li spregovoriti tudi redno zaposleni 
predavatelji na višji šoli, ki naj bi jim 
bila predsednica sveta v preteklosti 
to menda prepovedala. Novega vršilca 
dolžnosti v prvi vrsti za svojega vodjo 
ne sprejemajo zato, ker sploh ni preda
vatelj na višji šoli, temveč poučuje na 
srednji šoli. Računali so na svojo kan
didatko, in sicer predavateljico na višji 
šoli Andrejo Križman, ki je kandidatu
ro tudi sprejela, a je bila v tej “tekmi“ 
za dva glasova preglasovana. Višješol
ski predavatelji trdijo, da izvolitev no
vega vršilca dolžnosti ravnatelja ni bila 
legitimna, zato je ne priznavajo kot 
veljavno. O imenovanju na funkcijo 
ravnatelja sta namreč kot člana sveta 
smela glasovati tudi oba predstavni
ka dijakov, čeprav imajo po zakonu o 
organizaciji in financiranju vzgoje in 
izobraževanja (ZOFVI) dijaki “pravico 
sodelovati pri delu sveta, ko ta obrav
nava zadeve, ki se nanašajo na položaj 
dijakov ali ko svet obravnava zadeve, 
ki jih je v obravnavo predložila skup
nost dijakov“. Povedano drugače, viš
ješolski profesorji trdijo, da dijaka o 
tem, kdo bo ravnateljeval na šoli, kjer 
se ne izobražuje noben dijak, ampak jo 
obiskujejo študenti, ne moreta odloča
ti. Glasovanje je bilo sicer tajno, a višje
šolski predavatelji trdijo, da so svoj del 

“prešteli“: za Križmanovo so glasovali 
trije študenti, dva redno zaposlena na 
višji šoli in en član strateškega sveta. 
Preostalih osem (trije predstavniki 
staršev dijakov niso imeli glasovalne 
pravice) pa za protikandidata, ki ga 
predavatelji ocenjujejo za podaljšano 
roko kmalu bivšega ravnatelja. “Novi 
vršilec dolžnosti nima nobene podpo
re od redno zaposlenih predavateljev,“ 
so si bili včeraj edini redni višješolski 
profesorji, med katerimi se je pokazal 
tudi domnevno šikanirani. Ta je obe
lodanil, da je aktualnega vršilca dolž
nosti ravnatelj Pepevnik pred časom 
hotel imenovati za predavatelja nje
govega predmeta, čeprav za to nima 
primernih strokovnih znanj, njega pa 
da je nameraval poslati učit v srednjo 
šolo.

Ker je svet zavoda sprejel odloči
tev, da bo vodenje višje prometne šole 
z novim letom prevzel Krajnc, ki niko
li ni delal na višji šoli, nikoli ni bil ime
novan za višješolskega predavatelja in 
mu delo na višji šoli po njegovih izja
vah tudi ni poznano, so vsi redno zapo
sleni predavatelji Višje prometne šole, 
tamkajšnja inštruktorica in referentka 
napovedali belo stavko: “Študenti pri 
tem ne bodo utrpeli nikakršne škode, 
pedagoški proces bo potekal nemote
no, bliža se namreč izpitno obdobje. 
Zavezali pa smo se, da bomo odklonili 
vsakršno sodelovanje z vršilcem dolž
nosti ravnatelja višje šole, saj se s tem 
imenovanjem ne strinjamo.“

Ravnatelju v odstopu Antonu Pe
pevniku zaposleni na višji prometni 
šoli med drugim očitajo, da je same
mu sebi za dodatne ure predavanj ure
dil dvojno plačilo, in sicer na način, 
da je zaradi povečanega obsega dela 
prejemal višjo redno plačo, hkrati pa 
naj bi bil za dodatne ure predavanj pla
čan tudi po avtorski pogodbi. O svojih 
domnevah so se predavatelji razpisali 
tudi v prijavi, ki so jo včeraj posredo
vali tožilstvu. V njej so spregovorili 
tudi o sumu, da so bili v šolskem letu 
2008/2009 ministrstvu za šolstvo po
sredovani lažni seznami o številu dija
kov, nastanjenih v dijaškem domu, ki 
spada k Srednji prometni šoli Maribor, 
zaradi česar naj bi bila šola od ministr
stva prejela več denarnih sredstev, kot 
je bila do njih dejansko upravičena.

Študenti višje prometne šole zaradi stavke profesorjev ne bodo utrpeli nobene škode, pedagoški proces bo potekal nemoteno. 
(Janko Rath)

Pozor, vlomilci pred vrtci!
V zadnjem času policisti na Celjskem 
beležijo večje število kaznivih dejanj 
velikih tatvin predvsem na območ
ju Celja, kjer storilci v jutranjem času 
pred vrtci vlamljajo v vozila in kradejo 
torbice, mobitele in druge predmete. 
Storilci izkoristijo nepazljivost star
šev, ki svoje otroke pripeljejo v vrtec, 

ob tem pa v vozilih na vidnih mestih 
puščajo torbice.

Policisti ob tem opozarjajo na sa
mozaščitno ravnanje ljudi. Ti naj za
klepajo parkirana vozila in v njih na 
vidnih mestih ne puščajo torbic, de
narnic, mobitelov in ostalih naprav 
ali predmetov. Ob tem pa ljudem še 

predlagajo, da te stvari odnesejo s 
seboj ali pa jih spravijo v prtljažnik 
avtomobila. Če občani zaznajo ne
znance, ki hodijo med parkiranimi 
vozili in si ogledujejo njihovo notra
njost, naj o tem takoj obvestijo poli
cijo na telefonsko številko policije za 
nujne klice 113 .	(gp)


